



**Säsongen: 2023/2024 Datum: 9/8 2023 Tid: 16:45 Plats: Tibro Sporthall**



# Styrelsemöte

## Handbollspojkarna Tibro

**Närvarande:** Kristian Lagerström, Kenneth Pålsson, Magnus Pålsson, Mattias Hammar, Peter Söderlund, Johanna Eriksson

### §1 Mötets Öppnande

Peter hälsar alla välkomna och förklarar därmed mötet som öppnat.

### §2 Godkännande av Dagordning

Dagordning Godkännes

### §3 Val av justerare

Magnus Pålsson

### §4 Tidigare Protokoll

Tidigare protokoll lästes igenom och lades till handlingarna

### §5 Inkomna Skrivelser

Problem med att panta skänkta burkar. Vi har fått från MÖS

### §6 Ekonomi

På kontot 207.605 + swish 1051kr. Kenneth undersöker fakturan från Milan så den hamnar rätt förmodligen en kombo av födda 08/07 och 09/10. 38.900kr ska faktureras för sponsring. Gunta tar fram ett avtalsförslag till Tibrobyggen. P09/10 har hjälpt leksakslagret att inventera och ska ha 6000kr till lagkassan.

### §7 Seniorverksamhet

Träning startar på måndag 14/8. Inga spelare som formellt har sagt att dom ska sluta än. Dialog med ledare som kan stötta Anton nästa säsong pågår. Vi har fått några namn på spelare som inte får kontrakt i IFK som vi kan ge ett erbjudande.

### §8 Ungdomsverksamhet

Vi har anmält lag till seriespel P16, P14, P10 lätt, P9 Minihandboll. P16 och P14 har anmält till USM. P16, P14, P10 och P9 är anmälda till Skadevi Cup. P16 har fått förstärkning på ledarsidan. Vi har hittat några ledare som tar sig an pojkar födda 2014. Dom behöver stöttning för att få hjälp att rulla igång, få utbildning och rekrytera fler. 2015 tränar ihop med tjejerna men där behöver vi gräva lite. Bollkoll 2 blir födda 2016 (Emma, Ellen, Sofia mfl.). Vi ska även starta upp ett BOLLKOLL 1 för födda 2017. Kan Gunta ta ut lite uppgifter från Tibro HKs lagsidor? Det finns ett förslag på träningstider för ordinarie tider som verkar kunna hålla. P14 har ett uppstartsdygn i Karlsborg lördag-söndag 12-13/8 och planerar att börja träna på måndagar tills att fotbollssäsongen är över.

### §9 Utbildning

Det är tänkt att Anto ska hålla i domarutbildning och sekretariatsutbildning. Till USM behöver vi ha en viss utbildning på de som sitter i sekretariatet. Mattias kollar vad som gäller med både det och utbildningsnivå på ledare.



**Säsongen: 2023/2024 Datum: 9/8 2023 Tid: 16:45 Plats: Tibro Sporthall**

#### **§10 Sponsring**

Magnus har arbetat med vår sponsring och har 13 nya skyltar klara och några ytterligare på ingång.

#### **§11 Cafeterian**

Vi har en del praktiska saker som behöver lösas mellan försäljningstillfällena som Kenneth löser idag som Gunta kan involveras i. Vi har haft dialog med Tibro HK om nästa säsong. Gunta sköter inköp och ser till så grunden fungerar. Vi tittar över sortimentet. Vi initierar ett möte med Tibro HK för att börja planera inför Skadevi Cup. Förslagsvis så behöver alla lag ha med minst en representant. Vad mäktar vi med?

#### **§12 Administration**

Gunta kommer tillbaka från semestern v.33

#### **§13 Övriga Frågor**

Vi inventerar behovet av matchställ

#### **§14 Nästa möte**

Tisdag 5 september 18:00 i Sporthallscafeterian

#### **§15 Avslutande av möte**

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar därmed mötet som avslutat.

#### **Mötesordförande**

Peter Söderlund

#### **Protokollförare**

Kristian Lagerström

---

#### **Justerare**

Magnus Pahlsson

---